

The Department of External Affairs announced today that the Minister for Foreign Affairs and Co-operation of the People's Republic of Benin, Commandant Michel Alladaye, has accepted the invitation of the Secretary of State for External Affairs, the Honourable Allan J. MacEachen, to visit Canada from April 26 to 29.

Mr. Alladaye will be accompanied by four senior officials of his country. The discussions in Ottawa will be mainly about Canadian aid and development projects to Benin. Mr. Alladaye will also meet with Mr. MacEachen and officers of the Department of External Affairs to exchange views on a variety of subjects. The Foreign Minister of Benin will visit Quebec and Montreal on April 28 and 29 to meet with officials of the Provincial Government.

* * *

Le Ministère des Affaires extérieures annonce que suite à une invitation du Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Allan J. MacEachen, le Ministre des Affaires étrangères et de la Coopération de la République populaire du Bénin, le Commandant Michel Alladaye, viendra en visite officielle au Canada du 26 au 29 avril prochain.

Durant son séjour au Canada, le Ministre Alladaye, qui sera accompagné de quatre hauts fonctionnaires de son pays, discutera principalement de la coopération canadienne au Bénin. Il profitera aussi de cette occasion pour procéder à un tour d'horizon et un échange de vues avec M. MacEachen et des hauts fonctionnaires du Ministère des Affaires extérieures. Le Ministre des Affaires étrangères du Bénin se rendra également à Québec et à Montréal, les 28 et 29 avril, où il rencontrera certains ministres et hauts fonctionnaires du Gouvernement québécois.